
Referat skolebestyrelsesmøde 21.05.2025 
Lyreskovskolen 
 
Der indkaldes til møde i Skolebestyrelsen på 
Lyreskovskolen i mødelokalet 2115 ved ”Pausen”. 
Onsdag d. 21. maj 2025 
kl. 17.00-19.00  
 
 

Mødedeltagere: 
Morten Schulz  
Kenneth Kristensen  
Ditte Rodenberg Mosgaard 
Susanne Ries 
Djennie Thomsen 
Gunvor Møller Michelsen 
Ebru Ozcan 
Lærer Charlotte Lindtner 
Lærer Trine Dicker 
Skoleleder Allan Jensen  
Elevrådsformand Vivien Nicolaeva Ceavdar 9.B 
Næstformand elevrådet Emil Knudsen Vesterholt 9.B 
 
 
 
 

Andre inviterede:  
 
Regina Thomsen 
Lene Gade Petersen  
 
 
 
 

Afbud:  
Kenneth Kristensen 
Trine Dicker 
Elevrådet 
Djennie Thomsen 
 
 
 

Dagsorden & referat 

Pkt.   Indhold  Referat 

1  Nyt fra: 
Formanden 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Morten undrer sig over at der ikke blev spillet 
rundbold med lærerne, på sidste skoledag. 
I år blev der udløst en brandalarm der gjorde at 
tidsplanen blev udskudt.  
Det er 9. klasses årgang der sammen med 
forældrene planlægger dagen og de aktiviteter der 
er.  
9. årgangs elever har oplevet at flere lærerne ikke 
ønskede at deltage aktivt i festlighederne. 
Centerets afgangselever var ikke tænkt ind i sidste 
skoledag. Dette ønskede eleverne i centeret sig, 
men er ikke blevet hørt. Dette har skabt stor 
frustration ved elever og lærer.  



 
 
 
 
 
 
 
 
Skoleledelsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Elevrådet 

 
 
 
 
 
 
 
Andre medlemmer 

Det er vigtigt at eleverne får en undskyldning og at 
der bliver arbejdet, på en afslutning/tur for dem.  
 
Der bliver spurgt til hvordan det kan være at 
eleverne må have deres mobiltelefoner med på 
lejrskole.  
 
 
En lærer stopper da hun har fået andet arbejde, 
derudover kommer der et barselsvikariat. Derfor er 
der slået stillinger op. Der er samtaler d. 23. og 24. 
juni.  
Man må gerne melde tilbage hvis man ønsker at 
deltage i samtalerne som bestyrelsesmedlem. 
 
 
Der er travlt med planlægningen af næste skoleår. 
Vi er pt. I gang med skemaerne, men der er flere 
udfordringer. 
 
 
Der er i det kommende skoleår elevnedgang. Det vil 
betyde at der er færre penge at drive skole for. 
Meget kan ændre sig endnu, men Allan vil gerne 
tidligt gøre opmærksom på at dette kan blive en 
udfordring.  
 
 
 
Har ikke holdt møde siden sidst, pga. eksamen.  

2  Præsentation af Lene 
(udskolingsleder) 
 

 Lene præsenterer sig selv:-) 
 

3  Plan for forældremøder 
 
 

 Udsættes til næste møde 
Ledelsen skriver ud til personalet at de skal melde 
tilbage hvornår de ønsker at afholde 
forældremøde. 
 

4  Principper for lejrskoler   Lige nu er der følgende principper. 
3. årgang: 2 overnatninger 



5. årgang: 2 overnatninger 
7. årgang: 3 overnatninger 
9. årgang: 4 overnatninger 
 
9. årgangs tur er en skolerejse.  
 
På sidste SB møde blev det godkendt at skolerejsen 
på 7. årgang blev udskudt til 8. årgang, for at man 
så har muligheden for at besøge folketinget.  
Turen skal gå til København. 
 
Der drøftes om man skal afkorte lejrskolen på 3. 
årgang fra to overnatninger til en overnatning. Det 
blev besluttet, at man kigger på årgangen, og finder 
den bedste løsning for denne. Dvs. skolen hvert år 
tager stilling til om 3. årgang skal på en eller to 
overnatninger.  
 
Der skal drøftes muligheder for at eleverne fra 
centeret også kommer på lejrskole.  
 
 

5  Grænseløbet 
 

 D. 20. sep. 2025? 
Der skal nedsættes en arbejdsgruppe.  
Skolen plejer at betale for skolens elever. Det 
koster 50 kr. pr. barn. 
Susanne og evt. Djennie fra bestyrelsen deltager i 
arbejdsgruppen. 
Evt. få sponsoreret banner og t-shirts. 
 

6   
Evt. 

 Der er som regel bassinprøve i uge 27, Morten 
efterspørger om det ville være bedre på et andet 
tidspunkt.  
Lene spørger personalet i udskolingen. 
 

7  Nyt fra:  
Lukket område 
 

  

8  Punkter til næste møde  • Plan for forældremøde samt indhold. 
• Grænseløbet 
• Aktivitetskalender for skolen, herunder dato 

for SB møder. 
• Fælles bestyrelsesmøde med Kollund- dato 
• Årshjulet skal sendes ud. 
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